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  order@elementflakten.se  / Telefon. 019 760 22 10 

Jag har fått nästan 

4 grader varmare. 

Otroligt skönt 

Tommy Olofsson 

Vilket fantastiskt 

bemötande, 

supersnabb leverans & 

en väldigt enkel 

installation. Staffan 

Nyström 

Elementskydd 

stängde ut 

värmen förut. Nu 

sprids värmen 

mycket snabbare! 

Vi slipper frysa 

säger personalen 

på Fonus 

Hornstull 
Elementfläkten har 

överträffat 

förväntningarna. Bra 

passform och idé. 

Positiv effekt på 

inomhusklimat som är 

tydlig mätbar  

 

En smart pryl! 

Mycket imponerad, 

bra passform etc. 

Svante från 

Mariefred 

Den unkna luften 

är bort, tvätten 

torkar fortare 

och imman i 

duschen 

försvinner snabbt  

Köket ligger mycket 

långt bort I korridoren 

och det finns inga 

element som kan värma 

köket men 

Elementfläkten drar till 

sig kylan och ersätter 

den med värme 

 

mailto:order@elementflakten.se
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Ett hjärtligt tack för Din vänliga och professionella hjälp 

med mina spörsmål angående värmen  

En smart pryl! Mycket imponerad, bra passform etc.  

skriv Svante från Mariefred  
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Vi slipper frysa säger personalen på 

Fonus Hornstull 

Hej! 

Just nu kl. 10:45 (OBS! 2st olje-element påsatta sedan kl. 8:00) 

1)      vid hissen:  18.5 
2)      nära mig:  21.1 
3)      köket: 17.8 

God morgon! 

Idag på onsdag den 20/1/2016 har temperaturen faktiskt höjts lite. 

Mätarställning kl. 08.15 

Elementfläkten har installerat den 18/01/2016 

1)      nära hissen:  19.4 
2)      hos mig:  21.5 
3)      i köket:  18.1 

Det känns skönare redan! 

Hej! 

Vi är så nöjda nu, det är varmt nu. Vi slipper frysa. Förutom din åtgärd har 

Bonnier Fastigheter isolerat även hissen.  

Temperatur nu:  

1) vid hissen 21.8 
2) hos mig 23.4 
3) köket 20.3 

 

 

Kommentar från mig: Tuula Giotis 

Köket ligger mycket långt bort i korridoren och det 

finns inga element som kan värma köket men 

Elementfläkten drar till sig kylan och ersätter den med 

värme 
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Hei, 

Jag skrev för ett tag sedan att mitt resultat med element fläkten inte var vad jag 

förväntat mig. Jag undrade länge varför inte jag får det att fungera i och med att 

så pass många är nöjda med produkten! Jag funderade på om det var fel på 

elementen jag har osv.  Sedan uppdagade jag vad jag har gjort fel! 

Det kanske är något skrattretande men sant. Jag vet inte varför jag trodde (fixade 

idé) att man vrider strömförsörjningens reglage till vänster för ökat varvtal. Nu 

har jag kommit på att det inte är så:) Nu 

fungerar de 2 element fläktarna som jag köpt, mycket bra. Jag har en golvyta på 

nedre våning på 

67 m2 och kör fläktarna på 7,2 V. Temperaturen har ökat med 1 grad, det kanske 

inte låter mycket men komfortökningen med icke igen immade rutor när man 

lagar mat och att man får jämn värme över hela ytan är viktigt. Största 

skillnaden jag märker är att som jag gör värmer mindre nattetid, 

2400-0500 18'C nattetid. 21'C dagtid, tidigare när man kom ner på morgonen 

omkring kl. 07:00am. var det kallt ner mot 18'C, numera har ja nästan 20'C. 

Därför vill jag beställa några element fläktar till för över våningen så att jag kan 

utnyttja 

undervånings värme, speciellt när jag har värmer i braskamin. Jag bifogar en 

bild av enkel elementet som jag har i vardagsrummet, samma bild jag hade 

skickat i samband med tidigare beställning.  

Min adress som på Faktura 3222. 

Tilläggs!! 

Leverans osv fungerade bra. Har installerat fläktarna och det fungerar mycket 

bra. Inga immiga fönster, behöver dammsuga mer sällan osv. Enbart positivt. 

Nu har vi installerat fläktar i hela huset mitt förslag är att man installerar 

fläktarna i hela huset med en gång. I Inte ett rum åt gången. 

Hannu Jerkku 

 

 

 

 

Hej! 

 Vill bara meddela att min far blev nöjd med fläkten. Det blev en väldigt stor 

ǎƪƛƭƭƴŀŘ ƛ ǊǳƳƳŜǘΦ Iŀƴǎ ƪƻƳƳŜƴǘŀǊ ŘŀƎŜƴ ŅǊ ǾŀǊ Ǝŀƴǎƪŀ ǊƻƭƛƎŀΥ έ Wŀ ƳŜƴ ƴǳ ƎňǊ 

ŘŜǘ ƛƴǘŜ ŀǘǘ Ƙŀ Ǉň ǎƛƎ ŦƛƭǘŜƴΗέ ōŜǊŅǘǘŀǊ /ƘǊƛǎǘƛƴŀ IƻƭƳǎǘǊǀƳ ƛ DŅƭƭǎǘŀŘ 
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Hej! Eftersom  vi har elementskydd s tängs värmen in något. Så det 

behövdes någon form av fläkt för att få bättre konvektion, så  

vi sökte på nätet efter olika fläktar och det var då vi hittade 

Elementfläkten.  Vi kände genast att detta var värt att testa. Sagt 

och gjort fläktarn a beställdes.  

Istället för att sätta fast fläktmodulerna med medföljande 

elementfästen insåg vi att det var enklare lösning att skruva fast 

modulerna direkt på elementskydden.  

Elementfläktarna  gör så att värmen sprids från radiatorerna ut i 

rummen och det blir en jämn behaglig värme och även kallras 

från fönstren har eliminerats. Ljudet från fläktarna är endast ett 

svagt sus när det är tyst i huset. Strömförsörjning är inställd på 6 

volt.  

Vattentemperaturen ut till radiatorerna har vi sänkt ca 5 grader 

och ändå är det lite varmare inne än innan elementfläktarna 

monterades. Eftersom vi har vedeldat och ackumulatortank ser vi 

att tanken räcker längre.  

En annan positiv effekt är att när tanken är tom och inne 

temperaturen har sjunkit något och man värmer upp ta nken igen 

så går det väldigt fort att komma tillbaka till vald temperatur 

eftersom värmen sprids mycket snabbare.  

Nu när vi har använt fläktarna en längre period så har vi sänkt ut 

temperaturen till radiatorerna med ca 7 grader istället för 5 

grader.  

 

Mvh Monica och Torbjörn Müllback från  Ljustorp  
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Supernöjd med elementfläkten! Jag kan komma ner i underkläder utan att 

frysa fast temperaturen visade +18 grader! 

Ewa Morberg 
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Golvdrag i gammalt 20-talshus, Bo Granath 
Köket har alltid varit ett kallt utrymme, det har varit problem med golvdrag och 

vi löste det tidigare med att sätta in eldrivna värmefläktar. När vi skaffade 

bergvärme blev det ännu kallare eftersom inte murstocken var varm längre. 

Sedan ett par veckor tillbaka när vi nu haft Elementfläkten har det fungerat 

mycket bättre, det är riktigt skönt i köket och framförallt har golvet blivit 

mycket varmare. 

 

Problem med imma på fönstren, Dieter Korff 

Jag fick imma på fönstren så fort det var frost ute och fann ingen möjlighet att 

få bort den. På mässan i Örebro såg jag Elementfläkten och tänkte att det var 

något för mig. Med en enkel konstruktion kan jag nu leda den varma luften 

förbi fönstren, helt och hållet innanför fönsterbrädan. Det fungerade bra och 

gjorde att imman försvann. Jag behöver inte köra fläktarna på full effekt och 

hör inte något buller. 

  


